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Zápis ze zasedání akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 

dne 15. 10. 2013 

 

PŘÍTOMNI:  

 Hana Halberstadt, Karel Hegner, Miroslav Plešák, Lukáš Rieger, Jan Šotkovský, Pavel Trtílek,  

        Juraj Augustín, Eva Kašpárková, Lukáš Kopecký 

 

HOSTÉ:  

 místopředsedkyně AS JAMU doc. Mgr. Sylva Talpová 

 děkan DIFA JAMU doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D. 

 

 
PROJEDNÁNO: 

 

1) Příprava a vyhlášení voleb do Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
 

Volby do AS DIFA JAMU proběhnou ve středu 13. listopadu v čase 8:30 – 18:00.  
Ve čtvrtek 17. října v 10:00 bude zveřejněn seznam členů akademické obce a nominační 
schránka. Do pátku 25. října bude možno nominovat budoucí kandidáty, ve 14:00 téhož dne 
bude schránka otevřena a posléze vytvořen seznam navržených kandidátů. Od 29. října 
do 1. listopadu budou osloveni jednotliví kandidáti, aby vyslovili svůj souhlas/nesouhlas 
s kandidaturou. V den voleb bude seznam kandidátů vyvěšen nad volební schránkou. 
 
Senát DIFA JAMU schválil volební komisi v následujícím složení: Miroslav Plešák, Hana 
Halberstadt, Eva Kašpárková, Juraj Augustín. 
 
Přílohou zápisu je dokument „Vyhlášení voleb do AS DIFA JAMU“, kde je uveden 
harmonogram voleb a všechny potřebné informace. 

 
2) Projednání Aktualizace dlouhodobého záměru DIFA na r. 2014 

 
Senátoři obdrželi projednávaný dokument od vedení fakulty elektronicky s předstihem. Děkan 
fakulty na zasedání dokument představil a prezentoval senátorům nejdůležitější body záměru. 
Záměr v předstihu projednala i Umělecká rada DIFA JAMU. 
.  
V současné době je situace velmi neurčitá, novelizace zákona o VŠ doposud neproběhla, osud 
novely je nejistý, navíc nás čekají předčasné volby. Hrozí rozpočtové provizorium, otazník visí 
zejména nad dalším čerpáním evropských fondů. Rovněž implementace deskriptorů 
je z pohledu fakulty komplikovaná.  
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Jako jeden z klíčových bodů záměru děkan uvedl požadavek směrem k budoucím projektům 
vznikajícím na DIFA JAMU – informace o veškerých projektech se bezpodmínečně musí 
soustředit na jednom místě – tzn. křestní list odevzdaný na děkanát. Bez splnění této podmínky 
není možné projekt financovat a dále se jím zabývat. 
 
Dalším významným bodem je otázka setkání studentů s reálným divadelním provozem. 
Simulace provozu by měla probíhat v obou divadlech – Divadelní studio Marta a Divadlo 
na Orlí, i když jsou primárně „studiem“ a „laboratoří“. Simulace provozu se zde týká vzniku 
konkrétních inscenací, vedle toho by měly nadále probíhat workshopy, bakalářské 
projekty apod. V návaznosti na toto téma se otevřela obsáhlá rozprava směrem k množství 
projektů, které v Martě vznikají, přetíženosti studentů atd. Toto téma bude pravděpodobně 
předmětem diskuse na nejbližším setkání děkana DIFA JAMU s akademickou obcí. 
 
Zásadní připomínky k dlouhodobému záměru se neobjevily. Senát předložený dokument 
schválil – schváleno jednohlasně aklamací. 
 
 

 
3) Různé 

 

 Kariérní řád – intenzivně připravován, snad velmi brzy vstoupí v platnost. Bude se podrobněji 
řešit personalistika a problematika úvazků. Na toto téma byl rovněž vznesen dotaz 
od Mgr. Kloubkové, zda existuje na DIFA systém pro zařazování pedagogů do úvazků. 
Vzhledem k probíhajícímu obecnému řešení problematiky na JAMU je po dohodě předsedy AS 
s Mgr. Kloubkovou téma postoupeno novému senátu. 

    . 

 Dotaz na pana děkana směrem k setkání akademické obce – pan děkan se omlouvá, 
že avizované druhé setkání v uplynulém akademickém roce kvůli kolizi termínů neproběhlo. 
Nejbližší setkání se uskuteční v probíhajícím zimním semestru. Juraj Augustín navrhuje zaměřit 
jednotlivá setkání vždy na tři nejaktuálnější témata, kterým pak bude věnovaná diskuse. Díky 
tomu může být dosaženo obsáhlejšího a konstruktivního projednání dané problematiky. 

 
 

 
 
 

zapsala Eva Kašpárková       verifikoval Miroslav Plešák 

 

Příloha: Vyhlášení voleb do AS DIFA JAMU 


